
Korsvejens Skole 

Vi lærer til livet 
 

Referat                                                        Korsvejens Skole 

Vedrørende: Skolebestyrelsesmøde 

Dato: 28.10.21 kl. 17.00 – 19.00 i lejligheden 

Deltagere: Martin Lønborg, Rikke Madsen, Tiffany Ann Kraik, Christine Olsen, Stig Frejo Hansen, 

Klaus Back Jannie Kamp Mikkelsen, Thomas Diechmann og Hanne Larsen 

Afbud:  Pia Mittun, Mikkel Mølbak, Amanda Emilie Mittun (8P), Flemming Birch-Rasmussen 

 

Pkt. 1 Godkendelse af dagsorden 

Godkendt. 

 

Pkt. 2 Godkendelse af referat 

Godkendt 

 

Pkt. 3 Oplæg om SFO (foregår på SFO’en) 

Thomas og Dorte fortæller om hverdagen i pædagogik, struktur og fysiske rammer. 

Besøg på SFO med oplæg, spørgsmål og kommentarer.  

 

Pkt. 4 Fysiske rammer – beslutning om prioritering 

På baggrund af rundgang ved forrige møde, skal bestyrelsen beslutte prioritering af ønsker vedr. de fysiske 

rammer, som derefter sendes til Teknisk Forvaltning. 

Gennemgang, tilretning og prioritering.  

 

Pkt. 5 Evaluering af bestyrelsens kontaktforældremøde, Teachers’ day og åben hus-dagen 

Kontaktforældremøde var godt besøgt, der var god stemning, og forældrene var meget aktive.  

 

Teacher´s day var samme dag som morgenkaffe, hvilket der var delte meningen om. Forslag om at en klasse 

er en del at teachers day f.eks. udskolingens elever. Vi tager det med til næste år. 

 

Åben hus arrangementet var en stor succes. Godt fremmøde og glade børn og forældre. Vi skal huske at 

invitere til orienteringsaften eller lade orienteringsaftenen indgå som en del af åbent hus arrangement 

(orienteringsdag). 

 

Pkt. 6 Kontaktforældregruppen og den videre udvikling 

Hvordan vil bestyrelsen udnytte det gode momentum i kontaktforældregruppen? 

Martin vil gerne være mere informativ til kontaktforældrene ved at dele referat fra bestyrelsesmøde og 

derigennem få en god dialog. Der er også snart valg til bestyrelsen, så der er plads til interesserede og aktive 

forældre i den kommende bestyrelse. 

Der sendes en lille hilsen med til referatet omkring sociale medier mm. 

 

Pkt. 7 Nyt fra trafikudvalget 

Intet nyt. 

 



Korsvejens Skole 

Vi lærer til livet 
 

Pkt. 8 Nyt fra  

Skolen:   

 Introduktionsmøde til 0. klasse i går. Der kom 16 voksne og der var meget positiv feedback fra de 

fremmødte. 

 Asfalt omkring træer er nu lagt. Det er blevet meget flot.  

 Der er ansat en lærer til Porten klasse. Han starter 1. november med hovedvægt på matematik og 

tysk. 

 Vi mangler en barselsvikar fra 1. december og endnu en til 1. februar. Vi sender jobopslag til 

skolebestyrelsen, som kan deles. 

 Læseugen før ferien var en succes drevet af dansk-fagudvalget. 

Elevrådet:  

Formanden:  

Fælles FRO møde. Der var oplæg om kommunen og bl.a. PLF samt oplæg om UngTårnby. Der blev ikke lagt 

op til efterfølgende dialog. 

Medarbejdere: 

En medarbejder fra SFO skal fremover på Miniklub. Der skal derfor søges en ny medarbejder. 

Porten 

Ny lærer starter 1. november. Se ovenfor. 

 

Pkt. 9 Meddelelser 

Valgdag d. 16. november er normal arbejdsdag for lærere, men skolen er lukket for elever. 

 

Pkt. 10 Eventuelt 

Intet. 

 

Punkter til næste møde 

 


